
ESTERATSASTUSKOMITEAN PÖYTÄKIRJA 05/2021 

Aika: 20.4.2021 klo 14:00 

Paikka: Etäkokous 

Läsnä: Norilo, Juho (puh.joht.)  

Ehrnrooth, Marina 

Hakala, Teppo  

Kiviranta, Tomas 

 Korpi, Hanna-Maria 

Ruskeeniemi, Janne 

Tuomi, Anu  

Varenti, Salla (SRL hallituksen edustaja)  

Koivula, Jutta (Sport Officen edustaja) 

Ehrnrooth, Henrik (HUJO) 

Poissa:  

 

 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja toivotti läsnäolijat tervetulleeksi. 

 

2. ESITYSLISTA 

Vahvistettiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 

3. JÄRJESTÄYTYMISASIAT 

a. Työskentelytavat  

Ei käsiteltävää tällä kertaa 

 

b. Vastuualueet 

Ei käsiteltävää tällä kertaa 

 

4. TOIMINNAN VUOSISUUNNITELMA JA TALOUSARVIO 

Ei käsiteltävää 

 

5. KANSALLINEN KILPAILUKALENTERI JA SARJAKILPAILUT 

- Todettiin kilpailukalenterin viimeisin tilanne.  
 

- Stable Nova jatkaa ensimmäisenä tauon jälkeen 24.-25.4. JR kertoi järjestelyistä. 
 

- Tähtikilpailujen toimihenkilöt. AT hoitaa kyselyn. 
 



- Pohjola sarjat 
 

o Suomenhevosten Finnhorse Grand Prix 
▪ Estekorkeudet herättäneet keskustelua, sillä ne koetaan liian mataliksi. Estekomitea 

toteaa jatkavansa näillä korkeuksilla sarjan kehittämistä. Ajatuksena nostaa uusia 
ratsukoita teknisiin tehtäviin mukaan ja nostaa sarjan estekorkeutta mahdollisesti ensi 
vuonna. 

 

o Team kokous 15.4. koskien Ypäjän ensimmäistä osakilpailua 
▪ Ei yleisöä 
▪ Live stream aikataulut, este- ja koulufinaalit eivät voi olla yhtä aikaa 

 
 

- PM kilpailut 
o Muut Pohjoismaat halukkaita osallistumaan 
o Ypäjän Hevosopistonhallitukselle on tehty selvitys kisojen järjestämisestä ja vastausta odotetaan 

keskiviikkona 21.4. 
 

 

6. KOTIMAAN KILPAILUTOIMINNAN KEHITTÄMINEN 

- Kauden 2021 ohjeistus kilpailujärjestäjille. 

o Korona ja EHV-1 

o Toimihenkilöt 

o Luokkien jakaminen ja rajaus osallistujamääriin 

 

- Nuorten hevosten kilpailuluokat. Finaalin säännöt. JN keskusteli asiasta TG kanssa ja hän pyysi kirjallisen 

esityksen finaalin järjestämisestä ja lähetettäväksi TG ja Pekka Larsen 

 
- SM 2022. JN keskustellut Kati Hurmeen kanssa asiasta. JN kartoittaa sopivaa ajankohtaa ottaen huomioon 

muut suuret urheilutapahtumat ja niiden taltioinnin. JN kartoittaa mahdolliset järjestäjät. 
 

- Käsiteltiin Sari Kemppaisen sähköposti koskien pitkänmatkalaisten karsinapaikka mahdollisuuksia korona 
ja EHV aikana.  
 

- Käsiteltiin Soile Kosusen sähköposti koskien Itä-Suomen alueen ratojen tarkastajaa. Ehdottavat Johanna 

Mikkolaa. Heillä paikallisia tarkastajia kolme. Miia Tallgren, Essi-lotta Rautiainen ja kokemukseen 

perustuen Satu Kosunen 

 

7. SÄÄNTÖASIAT 

- Ei käsiteltävää tällä kertaa. 

 

8. KOULUTUSASIAT 

- Toimihenkilöt. Estetuomarit. B-, A- ja FEI. 

o Käsiteltiin TH ratamestari- ja estetuomarilisenssit. Todettiin hänen osallistuvan sääntöjen 

päivitykseen ja laatimiseen sekä käytännön työhön aktiivisesti, jolloin voimme myöntää hänelle 

lisenssin jatkon.  

 

9. HALLITUKSEN KUULUMISET 

-  

10. MAAJOUKKUEET P/L/J/N/U25 

- 

11. MUUT ESILLE TULLEET ASIAT 



- SRL vastuullisuusryhmä rakentaa liitolle vastuullisuusohjelmaa. JN valittiin edustamaan estekomiteaa 

työpajassa. 

 

 

12. SEURAAVA KOKOUS 

Seuraavan kerran komitea kokoontuu 20.4.2021 klo 14:00 alkaen. 

 

13. TIEDOTTAMINEN 

Päätettiin, että kaikesta voi tiedottaa. 

 

14. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15:40 

 

Vakuudeksi, 

 

Juho Norilo 

puheenjohtaja 

 

 


